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1.  
Mötets öppnande 

Karin Dahlman-Wright hälsar alla nya och tidigare ledamöter välkomna och öppnar mötet. 

Inledningsvis informerar Karin om förändringar i rådets sammansättning: 

• Noah Seewald är ny studentrepresentant för MF tillsammans med Niels Krämer som 

är med sen tidigare. 

• Jennie Eldh Bastman har förhinder idag, men ersätter Ekatherina Pokrovskaya Tamm 

som representant för miljö- och hållbarhetsombuden vid campus Solna. 

• Ulrika Widegren har lämnat rådet på grund av nya arbetsuppgifter i samband med 

omorganisering vid GVS.  

• OF har inte lämnat besked än om studentrepresentant för 2025. 

Rådet har tidigare adjungerat ytterligare studentrepresentant från Students for Sustainable 

Development (SSD). Rådet beslutar att adjungera Nikolaus Mezger som 

studentrepresentant för SSD. 

2.  
Föregående minnesanteckningar  

Minnesanteckningar från föregående möte 2024-12-05 läggs till handlingarna. 

3.  
Information om aktuella frågor och uppföljning från föregående möte 

Inledningsvis informerar Karin Dahlman-Wright om aktuella frågor. Exempelvis nämns rådets 

årliga rapportering till rektor som kommer att äga rum den 11 mars. Rådet diskuterar vilka 

frågor som bör lyftas. Förra året lyftes bland annat förslaget att inrätta en tjänst inom 

området hållbar utveckling. Det föreslås att ett förslag till profil för befattningen samt 

process för vidare beredning av förslaget tas fram av rådets vice ordförande tillsammans 

med KF:s representant inför årets rapportering till rektor. 

Karin informerar också om ett möte med regionens hållbarhetschef. De diskuterade bland 

annat en gemensam workshop kring framtidens hållbara hälso- och sjukvård. Rådet ser 

mycket positivt på initiativet och det föreslås att KI samlar forskare inom området till ett 

förberedande möte. Rådet diskuterar deltagare.  

Den nya delegationen från rektor till prefekt som beslutades i december har förenklats 

något i formuleringen av ansvaret för miljö och hållbar utveckling.  

4.  
Diskussion om rådets uppdrag inför kommande år 

Shervin Shahnavaz leder diskussionen kring rådets uppdrag utifrån att det finns ett behov 

av mer sammanhållet arbete inom området och främjad vi-känsla för att nå ökad kraft. 

Rådet instämmer och diskuterar flera olika metoder för detta, bland annat ”Stakeholder 
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mapping” för att identifiera aktörer och kartlägga relationerna mellan dem. Det konstateras 

att en hel del görs inom KI men att en ökad systematik behövs. Shervin får i uppdrag att 

leda arbetet och utbildning skulle kunna vara ett första område att arbeta med. 

5.  
Beslut om rådets verksamhetsplan 2025 

Karin Dahlman-Wright föredrar förslag till verksamhetsplan och de tillägg som gjorts efter 

förra mötet.  

Rådet beslutar att fastställa verksamhetsplanen för 2025, dnr 1-230/2025. 

6.  
Rådets verksamhetsberättelse 2024 

Karin Dahlman-Wright föredrar förslag till verksamhetsberättelse.  

Rådet beslutar att fastställa verksamhetsberättelsen för 2024, dnr 1-229/2025. 

7.  
Information om The Cell 

Sabina Bossi informerar om The Cell som är en del av Tekniska museet med KI som 

kunskapspartner och som finns i ”Forskaren” i Hagastaden. Kommande tema som sträcker 

sig från 2025–2026 om beteendeförändringar kommer också ha en koppling till hållbar 

utveckling. De välkomnar mer samarbete och en representant i Temarådet skulle kunna ge 

en tydligare förankring. 

8.  
Information och diskussion om kommunikation kring hållbarhet till studenter 

Maria Sachs och Maya Petrén informerar om kontakter och förslag för att öka 

kommunikationen till studenter kring hållbar utveckling. Bland annat föreslås intervjuer med 

studenter och alumner som bidragit till hållbar utveckling samt att arbeta för att 

programmen lyfter kopplingen till hållbar utvecklingen i de texter som beskriver 

utbildningarna. Det poängteras att det är viktigt att aktiviteterna och kommunikationen blir 

en del av ett kontinuerligt arbete och inte bara tillfälliga insatser. Det föreslås att enheten 

för utbildningskommunikation, vägledning och alumnrelationer bjuds in till rådet. 

9.  
Hållbarhetsdagen 2025 

Shervin Shahnavaz presenterar förslag till program och aktiviteter och förslag till budget är 

utskickad. Ett nytt förslag för i år är att utlysa en postertävling för studenter. Syftet är både 

att öka antalet studenter som medverkar i dagen och att lyfta och sprida goda exempel. 

Rådet är positiva och diskuterar kommunikation för att nå ut till så många som möjligt.  
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10.  
Information om SDSN Northern Europe 

Lilia Daianova informerar om nätverket Sustainable Development Solutions Network (SDSN) 

och arbetet i det regionala nätverket i Norden, SDSN Northern Europé, som KI är medlem i. 

Nätverkets syfte är att sammanföra medlemmar och att främja SDG-åtgärder. 

Rådsmedlemmar har deltagit i aktiviteter arrangerade av SSDSN Northern Europe och 

tycker det är ett viktigt nätverk. 

11.  
Information om lagar inom området som trädde i kraft vid årsskiftet 

KI behöver säkerställa att vi uppfyller de lagar och andra regler på miljöområdet som vi 

omfattas av. Under den interna miljörevisionen av rådet föreslogs det att rådet har en 

stående punkt på dagordningen om nya lagar inom området. Lilia Daianova informerar om 

nya lagar som trädde i kraft den 1 januari 2025, speciellt utsortering och separat insamling 

av textilavfall. Lilia informerar också om arbetet under hösten att uppdatera hela KI:s laglista 

i lagbevakningssystemet Notisum.  

12.  
Anmälningsärenden 

a) Rapport intern miljörevision: Rådet för miljö och hållbar utveckling, dnr 1-501/2024 

13.  
Övriga frågor 

Fråga om vidare process för Handlingsplanen för Miljö och Hållbar utveckling 2025-2028. 

Lilia och Maya kommer att skriva fram ett förslag för beslut baserat på de underlag som 

finns. Förhoppningsvis kommer handlingsplanen att vara beslutad till Hållbarhetsdagen. 

 

Minnesanteckningar förda av Maya Petrén  
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